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The role of knowledge-based training in the growth of worker
Performance (Toyota Case Study)
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Abstract:This paper aims to highlight the role of knowledge-based training in the growth of the
performance of employees in organizations, and this by addressing its importance in the
organization, and to reach the desired results we studied the case of Toyota within Japan, which
through this study we reached positive results, where There is a direct correlation between Toyota's
philosophy of knowledge-based training and employee performance growth, as well as between this

philosophy and employee satisfaction.
Keywords:Knowledge; knowledge-based training; growth of worker performance; Toyota.

Résumeé :Ce document vise a mettre en évidence le réle de la formation fondée sur le savoir dans la
croissance de la performance des employés dans les organisations, et ce en abordant son importance
dans l'organisation, et d'atteindre les résultats souhaités, nous avons étudié le cas de Toyota au
Japon, Gréce a cette étude, nous avons obtenu des résultats positifs, ou il existe une corrélation
directe entre la philosophie de Toyota de la formation fondée sur le savoir et la croissance du
rendement des employés, ainsi qu'entre cette philosophie et la satisfaction des employés.

Mots-clés :Connaissances ; Formation fondée sur le savoir; Croissance du rendement des

travailleurs ; Toyota
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